

6 March 2025

Dr. Sun Jinfeng
College of Liberal Arts
Shantou University
243,Daxue Road, Shantou City,515063,
Guangdong Province, P R China

Dear Dr. Sun,

RE: INVITATION TO VISIT UNIVERSITY OF MACAU

We are pleased to extend an invitation for you and your delegates to visit University of Macau from May 1st to May 4th, 2025. This visit will provide you with the opportunity to become apprised of the activities, facilities and academic culture within the University. You will have lectures provided by the university staffs, do presentations in groups with reflections from our associate professors, and explore the culture in the visit around the city. I understand the costs of the visit will be met by Shantou University.

I understand the following students will be travelling with you:

1. Luo Jingqi, 2. Huang Yuying, 3. Zheng Yingran, 4. Zhong Ziyuan, 5. Huang Qian, 6. Fu Xiyun, 7. Zhang Xin, 8. He Manxin, 9. Wang Xian, 10. Li Yihan, 11. Liao Xintong, 12. Guan Yingshi

We believe that this visit will provide a platform for future collaborations in teaching and research between your Institution and University of Macau.

We will make all necessary arrangement in anticipation of your visit in May 2025.

Yours sincerely,

Sun Jiang

Head of Department of History

12

Faculty of Arts and Humanities

University of Macau



2025年3月6日

孫金峰博士 文學院 汕頭大學 大學路 243 號, 汕頭, 515063, 廣東省, 中華人民共和國

尊敬的孫金峰博士,

訪問澳門大學邀請函

我們很高興地邀請您和您的代表團于 2025 年 5 月 1 日至 5 月 4 日訪問澳門大學。這次訪問將使您有機會瞭解澳門大學的活動、設施和學術文化。我知道這次訪問的費用將由汕頭大學承擔。

以下學生將會與您一起出行:

1. 羅靖棋 Luo Jingqi; 2. 黃鈺瑩 Huang Yuying; 3. 鄭熒然 Zheng Yingran; 4. 鐘梓媛 Zhong Ziyuan; 5. 黃茜 Huang Qian; 6. 付希芸 Fu Xiyun; 7. 張欣 Zhang Xin; 8. 何滿欣 He Manxin; 9. 王賢 Wang Xian; 10. 李亦涵 Li Yihan; 11. 廖欣桐 Liao Xintong; 12. 關穎詩 Guan Yingshi

我們相信這次訪問將爲貴校和澳門大學未來在教學和研究方面的合作提供一個平台。我們將爲您 2025 年 5 月的來訪做好一切必要的安排。

敬禮,

7年 12

孫江 系主任 人文學院歷史系 澳門大學

